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Woningaantallen 2020
Het aantal gerealiseerde woningen over 2020 is bekend. In 2020 zijn er 144 woningen opgeleverd, 
waarvan 32 zorgwoningen Sorghvliet te Andijk en zijn er 35 woningen gesloopt. De zorgwoningen 
tellen niet mee voor onze indicatieve behoefte (woningcontingentering)
De netto toename van het aantal woningen voor wat betreft onze indicatieve behoefte bedraagt  
77.

Oplevering appartementencomplex SEW terrein Nibbixwoud
HSB heeft 12 appartementen gebouwd op het zuidveld van het voormalige SEW-terrein in 
Nibbixwoud. De aankomende weken worden deze allemaal stapsgewijs opgeleverd. 

Bestemmingsplan “Transformatie recreatieparken De Maar, De Kogge 1 en De Kogge 3”
In uw vergadering van 21 januari 2021 stelde u het bestemmingsplan “Transformatie recreatieparken 
De Maar, De Kogge 1 en De Kogge 3’ vast. Tijdens de vergadering is de communicatie richting 
omwonenden aan de orde gekomen. Naar aanleiding daarvan gaan wij omwonenden via een brief 
uitleg geven over het besluit tot transformatie, de gevolgde procedure en het vervolg van de 
procedure na de vaststelling. Daarbij maken wij excuses voor het feit dat wij de omwonenden niet 
persoonlijk op de hoogte stelden van het voornemen tot transformatie. Wij bieden omwonenden 
ook de mogelijkheid om met ons en de vereniging van eigenaren in gesprek te gaan als er vragen 
en/of zorgen zijn over de woonomgeving door de transformatie.

Beantwoording zienswijze ontwerpbestemmingsplan Wieringermeer 2009, tweede partiële 
herziening zonnepark stortlocatie Wieringermeer
Naar aanleiding van de ter inzage legging van bovengenoemd ontwerp bestemmingsplan heeft het 
college een zienswijze tegen dit bestemmingsplan. In onze zienswijze hebben wij aandacht gevraagd 
voor de zorgen van de Dorpsraad Opperdoes tegen de plaatsing van de zonnepanelen. Wij hebben de 
gemeente Hollands Kroon dan ook verzocht om in overleg te treden met de Dorpsraad Opperdoes 
om na te gaan of hun zorgen kunnen worden weggenomen. Naar aanleiding van de zienswijzen van 
de Dorpsraad Opperdoes en ons college, heeft er inmiddels een gesprek plaatsgevonden tussen de 
Dorpsraad Opperdoes en de initiatiefnemer van het zonnepark. 


